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MÖRBYFJÄRDENS IDROTTSFÖRENING 

organisationsnummer: 812400-4295 

 

Årsredovisning, verksamhetsåret 2021 

 

 

STYRELSEBERÄTTELSE 

Styrelsen för Mörbyfjärdens idrottsförening får härmed avge sin berättelse  

över verksamheten under tiden 2021-01-01 till 2021-12-31. 

 

 

STYRELSEN 

MIF Styrelse har det gångna verksamhetsåret sammanträtt fyra gånger och har 

under verksamhetsåret haft följande ledamöter: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MIFs Styrelse 2021 

Funktion Namn Val/period 
Ordförande Christina Falk 20/2021-22 

Vice ordförande Oskar Dubeck 

Schömer 

20/2021-22 

Sekreterare Marie Österlund 20/2021-22 

Kassör Martin Ekeberg 19/2020-21 

Materialförvaltare Fredrik Lindblom 20/2021-22 

   

Allmänna sektionen, ordinarie Åsa Husberg 20/2021 

Allmänna sektionen, suppleant Lovisa Östberg 20/2021 

Båtsektionen, ordinarie Mårten Österlund 20/2021 

Båtsektionen, suppleant Hanna Schömer 20/2021 

Fotbollssektionen, ordinarie Rikard Olofsson 20/2021 

Fotbollssektionen, suppleant Agnes Bertilsdotter 20/2021 

Simsektionen, ordinarie Karolina Weill 20/2021 

Simsektionen, suppleant Karin Anderberg 20/2021 

Tennissektionen, ordinarie Erik Dahlström 20/2021 

Tennissektionen, suppleant Rune Pedersen 20/2021 

   

Valberedning 

(sammankallande) 

Måns Österlund 20/2021 

Valberedning Vakant  

Valberedning Vakant  

   

Revisor Pär Söderström 20/2021 

Revisor Vakant  

Revisor, suppleant Merit Kempe 20/2021 
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MEDLEMMAR 

Medlemsavgiften har under 2021 varit 50 kr. Antalet betalande medlemmar har varit  

741 stycken.     

 

ÅRSMÖTE 2021 

Årsmöte hölls den 31 juli vid Mif huset. Följande poster valdes till kommande år (2022) 

 

Funtion Namn Period Kommentar 
Ordförande: Christina Falk 2021/2022  

Vice ordförande: Oskar Dubeck 
Schömer 

2021/2022  

Sekreterare Marie Österlund 2021/2022  

Kassör Martin Ekeberg 2022/2023 Omval 

Materialförvaltare Fredrik Lindblom 2021/2022  

    

Allmänna 
sektionen, ord 

Åsa Husberg 2022 Omval 

Allmänna 
sektionen, supp 

Lovisa Östberg 2022 Omval 

Båtsektionen, 
ordinarie 

Mårten Österlund 2022 Omval 

Båtsektionen, 
suppleant 

Hanna Schömer 2022 Omval 

Fotbollssektionen, 
ord 

Marcus Andersson 2022 Omval 

Fotbollssektionen, 
supp 

Agnes Bertilsdotter 2022 Omval 

Simsektionen, ord Karolina Weill 2022 Omval 

Simsektionen, 
supp 

Ulrika Nordforss 2022 Omval 

Tennissektionen, 
ord 

Erik Dahlström 2022 Omval 

Tennissektionen, 
supp 

Rune Pedersen 2022 Omval 

    

Valberedning Karin Grefberg*   

Valberedning Jenny Lagerkvist   

Valberedning Karin Anderberg   

    

Revisor Pär Söderström 2022 Omval 

Revisor Vakant   

    

Revisor suppleant Merit Kempe 2022 Omval 

Revisor suppleant Vakant   

*Sammankallande 
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INTRODUKTION 

 

Sommaren 2021 påverkade Covid-19-pandemin fortfarande verksamheten och 

midsommarfirandet och MIF-festen ställdes in. Triathlon genomfördes i startgrupper, och det 

är kanske en Covid-19-anpassning som är kvar för att stanna, eftersom det innebar många 

fördelar. 

Det var fullt med aktivitet, som vanligt, och nu har ungdomsträningar på riktigt fått en plats i 

verksamheten. Tennisträning för ungdomar var en ny punkt i programmet, och utanför 

programmet startades en volleybollträning upp. Volleybollnätet som knappt satts upp under 

många år användes flitigt under 2021. Ett nytillskott var ett pingisbord som skänktes till 

föreningen och nu står bredvid klubbhuset. 

 

 

MATERIALFÖRVALTNING 

 

Ansvarig Fredrik Lindblom 

Suppleant Charles Listam 

 

Tennisbanorna: 

Bollskyddet/nätet mellan banorna har börjat bli slitet och föll ner vid två tillfällen. Vi har 

under säsongen försökt att tillfälligt förstärka och spänna infästningarna, med nya vajerfästen, 

vantskruv och kedjelås. Tennisbanorna är dock i behov av ett mer omfattande 

underhåll/renovering inom en snar framtid. 

 

Seglarskolan: 

Inför säsongen renoverades segelbåtsbryggan med ny trall och nya ”fendrar” som skänktes av 

medlemmar. 

 

Fotbollsskolan: 

Nya bollar köptes in till bollskolan och målen till bollek renoverades till viss del.  

 

Tillfälliga skydd monterades på målen som har fyrkantiga stolpar, för att minimera skador om 

någon slår i en stolpe. 

 

Simskolan: 

Ny rutschkana till simlek köptes in då den gamla hade börjat spricka. 

 

Ny sand levererades till den större stranden innan säsongen. Styrelsen valde att ”schakta” ut 

all sand på stranden istället för att vänta in att spred ut sig ”naturligt”. 

 

MIF-huset: 

Efter säsongen genomfördes en genomgång av materielen i huset, där materielen sorterades 

efter aktiviteter.  

 

En hel del materiel och inventarier var trasigt eller mycket gammalt/slitet. Den materielen 

samlades ihop och transporterades till höstens återvinning i Hässelmara.   
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Löpspåren: 

Inför säsongen genomfördes spårrensning, är flera medlemmar hjälptes åt att rensa alla spår 

från nedfallna grenar och skräp. 

 

Delar av den långa ”spången” renoverades/stabiliserades upp inför Triathlon med nya stöttor 

och plank. 

 

Pingis: 

En medlem skänkte ett pingisbord till föreningen. Nät, nollar och rack köptes in. 

 

Bänkar och bord: 

Renovering av bänkar och bord påbörjades, och flera trasiga kasserades. 

 

Första hjälpen och hjärtstartare: 

Akutväskan inventerades och fylldes på, till vissa delar.  

 

Hjärtstartaren börjar bli till åren, men batteri och funktionalitet testades innan säsongen och 

utrustningen har fungerat hela säsongen. Utrustningen kommer att gås igenom igen efter 

säsongen och ett arbete har inletts för att ha en utpekad kontakt för hjärtstartaren. 

 

 

ALLMÄNNA SEKTIONEN 

 

Ansvarig Åsa Husberg 

Suppleant Lovisa Östberg 

  

 

Triathlon 24:e juli 

Under försommaren beslöt vi att på samma sätt som 2020 covidanpassa 

triathlon genom att dela upp i klasser som startade vid olika tider. Då MIF 

behöver förstärka sin ekonomi höjde vi priset till 70 kr för vuxna och 40 kr för 

barn (tidigare 50 kr resp 20 kr). 

Anmälan togs upp på fredag kl 15-16 vilket vi tänker fortsätta med, skönt att 

inte ha det samma dag som tävlingen. 

Barntriathlon förlades på förmiddagen och startade varje klass för sig med 20 

minuters mellanrum. Vuxentriathlon hade två starter 15:00 (beräknad målgång 

under 40 minuter) och 15:10 (beräknad målgång 40 min +). Ingen 

prisutdelning då MIF-festen var inställd och inga mellantider men medalj till 

barnen respektive simborgarmärke till de vuxna när de lämnat in en uppknuten 

nummerlapp. Alla funktionärer fick varsin välförtjänt kola. 

Alla som ställer upp är vinnare men här är de snabbaste! 

Herrklass: Måns Österlund 

Damklass Lovisa Östberg (tillika organisatör!) 

Flickor 7-10 år Lova Öhlin, pojkar 7-10 år Wilmer Deijfen 

Flickor 11-14 år Linnea Dahlgren, pojkar 11-14 år Emil Dahlgren  

 

Promenadbingon  

Många gick bingo i år, det är nog en covid-effekt med mycket ”hemester” men 

kanske även på att vi i år hade många fler vinstchanser. Totalt gick 256 barn 
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och 235 vuxna bingon och vi sålde 712 bingobrickor à 10 kr. (2020 var det 246 

barn och 194 vuxna jämfört med den väldigt varma sommaren 2018 då det 

endast var 129 barn och 128 vuxna.) Sommarens bingovärdinnor var Linnea 

Husberg, Isa Carlsund, Elvira Wiell och Elin Nilsson. Under bingon fanns även 

möjlighet att köpa MIF-biljetter, MIF-tröjor och inte minst glass. En stor förbättring var att 

MIF hade producerat egna bingobrickor med en-raders vinst på var 3e bricka. Då vi hade 

bestämt att bingon fortsättningsvis bara kostar 10 kr knöts en sponsor i form av Åsas snälla 

morbror till bingon. Per-Olof Sohlborg betalade alla priserna – stort tack!! 

 

Mörbyfighten 

Styrelsen beslöt under våren 2014 att Mörbyfighten så länge är vilande. 

 

Kvartersombudssamordning 

Genomfördes under KristiHimmelfärdshelgen, då togs ett gemensamt beslut 

att inte anordna MIF-festen i år av Covidskäl. 

 

Spårröjning påsk 

Spårröjning under påsk med många deltagare. Dagen innan Triathlon lagades 

den långa spången. 

 

Gympan 

Det blev tyvärr ingen yoga i år heller men väldigt bra och välbesökta 

gympapass tre gånger i veckan som ledes av Lovisa Östberg, Kristina 

Söderquist, Christina Leander Annica Sivertsson och Tove Eriksson. Gympan 

höll igång vecka 27-31. På gympan lades fram ett anslag att man gärna fick 

swisha ett valfritt bidrag till MIF. Vi fortsatte med ungdomsfys två kvällar i 

veckan under veckorna 28-30 som leddes främst av Jenny Lagerqvist. Väldigt 

roliga och uppskattade med ca 8-10 stycken deltagare per gång. 

 

Ornöloppet 

Är vilande i väntan på någon som är villig att ta på sig huvudansvaret. 

 

MIF-festen 

Inställt på grund av Covid. 

 

Midsommardansen 

Inställt på grund av Covid. 

 
 

BÅTSEKTIONEN 

 

Ansvarig Mårten Österlund 

Suppleant Hanna Dubeck Schömer 

Ny ledare för i 2021 var Agnes Bertilsdotter annars var det samma erfarna och väl fungerande 

team som ledde seglarskolan 2021. Ledare var: Agnes Bertilsdotter, Ola Johansson, Arvid 

Folke, Botvid Wiell, Oskar Dubeck Schömer, Hanna Dubeck Schömer och Ruben Österlund. 
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Vi har fått hjälp med att renovera flytbryggan vilket vi är väldigt tacksamma för. 

I år hade vi liksom 2020 Seglarskola för vuxna med Laser jollar veckan före seglarskolan för 

barn vilket fungerar väldigt bra. Vi fick även i år låna laserjollar och vi är mycket tacksamma 

till er som lånade ut era jollar till oss. Vi hade 15 deltagare i alla åldrar men också flera som 

varit med förut, så för första gången hade vi fortsättare i vuxen laserskolan. 

Vi hade två timmars lektioner med fem deltagare i varje grupp. Vuxenskolan har blivit 

mycket uppskattad och användningen av jollarna har markant ökat. 

Seglarskolan för barn ägde rum mellan den 19:e och 23:e juli 2020 och det var 64 deltagare i 

år varav många nybörjare men också många fortsättare vilket är roligt. Årets regatta ägde rum 

den 25 juli 2020. 

Det var kul att det var så många som passade på att låna jollar utanför seglarskolan. Fortsätt 

att vara rädda om jollarna så håller dem länge. 

Vi kommer ha båtfix och arbeta med upptagningsrampen för segeljollarna våren 2022 så vill 

du hjälpa till anmäl dig till Mårten Österlund (marost10@hotmail.com) så får du mejl om 

datum. 

Vi ledare tackar för i år och ser fram emot nästa års Seglarskola! 

 

FOTBOLLSSEKTIONEN OCH BOLLSKOLAN 

Ansvarig Rikard Olofsson 

Suppleant Agnes Bertilsdotter 

 

Fotbollsskolan ägde som vanligt rum tre veckor i juli, 12-29 juli. Skolan anordnades 

måndagar och torsdagar mellan 16.30 och 17.30. Dessutom spelades spontanmatcher på 

onsdagarna vid samma tid. Barnen, totalt cirka 60 stycken, delades in i tre grupper efter ålder, 

så att alla barns olika behov kunde tillgodoses. Huvudansvaret för fotbollsskolan hade Rikard 

Olofsson. Träningarna sköttes av Lovisa Laine, Elin Nilsson, Linnea Husberg, Gustav Kruså, 

Jack Sauer, Erik Nilsson, Martin Wistedt och Marcus Andersson. På avslutningsdagen 

spelades match mellan vuxna och barn. Efteråt bjöds på saft och popcorn till alla. Stort tack 

till alla ni som hjälpte till och gjorde fotbollen till en sådan succé! Väl mött nästa år igen. 
 

Även i år genomfördes en bollskola. Bollskolan var vecka 27 mellan klockan 10 och 12, 

måndag till fredag. Ledare var Lovisa Laine, Hilda Edholm, Noah Östberg och Lucas 

Källman. Gruppen var indelad i en grupp för de äldre och en grupp för de yngre barnen. 

 

 

 

SIMSEKTIONEN 

 

Ansvarig Karolina Wiell 

Suppleant Karin Anderberg 
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Sommaren 2021 var på många vis den andra covid-19-sommaren även om restriktionerna på 

många sätt var borta. Vi valde att behålla en del saker i verksamheten från föregående år 

samtidigt som andra gick tillbaka till hur verksamheten bedrevs före pandemin. Vi valde 

precis som 2020 att meddela gruppindelningen först efter sista anmälningsdagen. På så vis 

kunde vi reglera hur stora grupperna blev så att inga grupper hade fler än 12 barn. Föräldrarna 

visade stor förståelse för detta och totalt blev antalet grupper som följer; 2 simlekskolor, 3 sim 

I, 1 sim 2, 1 fortsättning, 1 avancerad, 1 ungdomsmedley, 1 ungdomscrawl, 1 vuxencrawl 

samt märkestagning. Det vill säga samma mängd grupper som 2020. Även detta året 

dubblande vi ibland grupperna i vattnet för att hålla ner arbetsdagen till en dräglig längd för 

simlärarna. 

Att fördela simlärarna på flera olika grupper, och ibland parallella sådana, fungerade bra 

eftersom årets simlärarteam har en mycket hög utbildningsnivå: Nora Laine (leg. Simlärare 

och förste simlärare). Emma Parsons (leg. Simlärare), Jeanna Wiell (leg. Simlärare, 

barnskötare), Sophia Nabil (leg. Simlärare) samt Rebecka Husberg (leg. Simlärare). Ansvarig 

för simskoleboden och därmed glass- och fikaförsäljning lika väl som ansvarig för att ta emot 

simskole- och MIF avgifter och simmärkesförsäljning denna sommar var Linnéa Falck. 

Nytt för i år var att det gjordes en tydligare arbetsfördelning mellan de tre mest erfarna 

simläraren Nora, Sophia och Jeanna. Där Nora var ansvarig för hela verksamheten som förste 

simlärare, Jeanna som även är utbildad barnskötare hade det pedagogiska ansvaret och Sophia 

som är ekonomiskt utbildad hade ansvar för marknadsföring, inköp och dylikt. Detta innebar 

att vi även denna sommar, i ändå större utsträckning, kunde ta emot och bemöta barn med 

funktionsvariationer och säkerställa att simutvecklingen inom de olika gruppnivåerna 

verkligen fullföljdes. 

Sammanlagt hade vi 138 barn i simskolegrupperna att jämföra med föregående år då vi hade 

115 och under ett normalår ett 70-tal. Kanske beror denna ökning på att det är ännu en 

pandemisommar men troligtvis bidrog även den fantastiska vattentemperaturen till det höga 

deltagandet. Snittemperaturen under hela simskoleperioden var nämligen ca 24° och antalet 

regndagar ytterst få. Dessutom slapp vi algblommning. Så frågan är om vi genom historien 

någonsin haft lika gynnsamt simskoleväder? Generellt gick barnen liksom föregående 

pandemiår även detta år fler veckor i simskolan. Detta uppskattas av simlärarna eftersom 

kontinuitet gynnar barnens siminlärning. 

Märkestagningen kunde under denna sommar mer anta sin ursprungliga form, med undantaget 

att badande som inte deltog i verksamheten ombads bada vid annan strand. Samma 

information gällde under hela dagarna då simskoleverksamhet bedrevs. Att vi kunde 

erbjuda dem som ville ta märken att delta, istället som föregående år då vi tvingades begränsa 

antalet deltagande, samt den gynnsamma vattentemperaturen innebar att vi sålde märken för 

över 20 000 kr, vilket bör vara rekord. Samma gäller glass och fikaförsäljningen som 

upplevdes öka betydligt mot föregående år. 

Simborgardagen genomfördes som före pandemin och var välbesökt. Redan efter cirka 1 

timme hade alla 120 inköpta simborgarmärken tagit slut vilket var lite tråkigt, men många 

valde att trots detta simma och köpa sitt märke när vi fick ny leverans. Detta innebar att vi 

totalt hade cirka 180 stycken simborgare under sommaren 2021. 

Simskoleavslutningen som i vanliga fall sker i stor skala med uppvisningar, märkesutdelning, 

kvarterslagkapp och magisterpromoveringar var den del av vår verksamhet som påverkades 

mest av covid-19 även i år. Således genomfördes sommaren 2021 gruppvisa avslutningar där 

varje grupp hade sin egen avslutning enligt ett utarbetat schema på så vis kunde närstående få 

 

 

se barnen när de visade vad de lärt och fick hämta sina märken. Varje grupp avslutade med 
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fikastund. Även magisterpromotionen genomfördes på liknande vis. Kvarterslagkappen 

däremot ställdes in och därmed befinner sig bucklan vilande hos Södra Storskogen. 

 

 

TENNISSEKTIONEN  

 

Ansvarig Erik Dahlström 

Suppleant Rune Pedersen 

 

 

MIF:s Tennissektion har haft tennisskola för både barn och vuxna samt hållit Ornö Open i 

tennis under sommaren. De många sommargästerna har under 2021 resulterat i rekordmånga 

bokningar av våra tennisplaner. 

 

Tennisskolan för barn och ungdom: 

Tennisskolan hölls den 12-16 juli med stort antal deltagande. 59 barn i olika åldrar var med 

under veckan. Assar var huvudtränare och hade hjälp av Fabian, Hilda och Melker. 

Tennisskolan hölls under fyra timmar för att sprida ut deltagarna på de två banorna vi har till 

förfogande. Tränarna och barnen var väldigt nöjda med veckan, som avslutades med isglass 

till barnen efter den sista lektionen. 

Nytt av året var att vi även genomförde tennisskola för ungdomar. Initiativet var uppskattat 

med totalt 11 deltagare. 

 

Tennisskolan för vuxna: 

Tennisskolan för vuxna hölls den 26-30 juli. Tennisskolan leddes av Assar och Frida. Det var 

totalt 23 deltagare uppdelat på 3 grupper, nybörjare, medel och fortsättning. Det var en lyckad 

tennisskola med nöjda deltagare.  

 

Ornö Open: 
Lördagen den 17 juli gick 2021 års upplaga av Junior Ornö Open av stapeln med totalt 19 

deltagare. Det blev en lyckad dag där samtliga juniorer belönades med priser. 
  

19-24 juli spelades Senior Ornö Open. På dubbelsidan anmäldes i år 7 st par och 9 spelare i 

singelklassen.  

 

Banornas skick 

Sommarens aktiviteter i MIF Tennis har gått bra trots banornas skick. De har gått över sin 

tekniska livslängd och är i behov av renovering. Tennissektionen har lämnat en motion till 

årsmötet för Mörbyfjärdens Samfällighetsförening, där vi hoppas få genom ett beslut om att 

måla om banorna (lägga nytt täcke). 

 

 

EKONOMI 2021 

 

Föreningen har i år fått 40 514,97 kr i bidrag från Haninge kommun och Riksidrottsförbundet.  

Föreningens ekonomi framgår av bifogad resultaträkning och balansräkning. Årets resultat 

slutade på 88 721,27 kr och tillgångar vid periodens början var på 223 324 kr. Summan av 

eget kapital 365 445,26 kr vid periodens slut föreslås av styrelsen balanseras i ny räkning. 
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 Styrelsen 2021 

 

 

 

 

 

Christina Falk  Oskar Dubeck Schömer 

 Ordförande   Vice Ordförande 

   

 

 

 

 

 

 Martin Ekeberg  Marie Österlund 

 Kassör   Sekreterare 

  

 

 

 

 

  

 Fredrik Lindström  Åsa Husberg  

 Materialförvaltare  Allmänna sektionen 

 

 

 

 

 

   

 Karolina Wiell  Mårten Österlund 

 Simsektionen  Båtsektionen 

  

 

 

 

 

 Erik Dahlström  Rikard Olofsson 

 Tennissektionen  Fotbollssektionen 
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2/3/2022

2/1/2022

3/27/2022

2/2/2022

2/5/2022

2/1/2022

2/1/2022

2/3/2022

2/2/2022

2/2/2022



3110 Medlemsintäkter
3120 Intäkter Båtsektion
3130 Intäkter Tennissektion
3140 Intäkter Simsektion
3150 Intäkter Allmänna sektionen
3180 Intäkter fotbollsektionen
3250 Skötselersättning
3560 Försäljning Tennisbiljetter
3565 Försäljning Glass

3987 Erhållna kommunala bidrag
3989 Övriga erhållna bidrag

4010 Inköp Fotbollssektionen
4020 Inköp Båtsektionen
4030 Inköp Tennissektionen
4040 Inköp Simsektionen
4050 Inköp Allmänna sektionen
4051 Inköp Glass
4080 Inköp Ornöloppet

5080 Hyra av tennisbanor
5420 Programvaror
6490 Övriga kostnader styrelsen
6570 Bankkostnader

7020 Löner Båtsektion
7030 Löner Tennissektionen
7040 Löner Simsektionen
7050 Löner Allmänna sektionen
7060 Löner Fotbollssektionen

Räkenskapsår: 2021-01-01 - 2021-12-31 
 
Avser perioden: 2021-01-01 - 2021-12-31 
Period fg år: 2020-01-01 - 2020-12-31

  
 

Perioden Ackumulerat
Period

 fg år
 
Rörelsens intäkter
Nettoomsättning

37 045,00 37 045,00 37 210,00
42 200,00 42 200,00 40 700,00
43 773,00 43 773,00 29 242,00
87 142,00 87 142,00 71 426,00
15 275,20 15 275,20 14 436,00
10 450,00 10 450,00 0,00

0,00 0,00 34 000,00
0,00 0,00 12 000,00

77 375,00 77 375,00 59 799,00
313 260,20 313 260,20 298 813,00

Övriga rörelseintäkter
14 232,00 14 232,00 0,00
40 514,97 40 514,97 34 205,24
54 746,97 54 746,97 34 205,24

Summa rörelsens intäkter 368 007,17 368 007,17 333 018,24

Rörelsens kostnader
Råvaror och förnödenheter

-1 798,80 -1 798,80 -2 319,00
0,00 0,00 -20 895,00

-4 871,00 -4 871,00 -10 276,00
-26 766,84 -26 766,84 -24 091,00
-4 199,00 -4 199,00 -5 140,45

-58 224,16 -58 224,16 -47 977,00
0,00 0,00 -228,13

-95 859,80 -95 859,80 -110 926,58

Övriga externa kostnader
0,00 0,00 -56 650,00

-2 771,00 -2 771,00 -2 701,00
0,00 0,00 -576,80

-2 994,60 -2 994,60 -2 151,40
-5 765,60 -5 765,60 -62 079,20

Personalkostnader
-58 300,00 -58 300,00 -53 700,00
-13 430,00 -13 430,00 -18 050,00
-92 975,00 -92 975,00 -83 380,00
-4 620,00 -4 620,00 -7 450,00
-8 335,50 -8 335,50 -7 906,00

-177 660,50 -177 660,50 -170 486,00

Summa rörelsens kostnader -279 285,90 -279 285,90 -343 491,78

Rörelseresultat 88 721,27 88 721,27 -10 473,54

Finansiella poster
Resultat efter finansiella poster 88 721,27 88 721,27 -10 473,54

Resultat före skatt 88 721,27 88 721,27 -10 473,54
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Perioden Ackumulerat
Period

 fg år

8999 Årets resultat

, , ,

BERÄKNAT RESULTAT 88 721,27 88 721,27 -10 473,54

Årets bokförda resultat
88 721,27 88 721,27 -10 473,54
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